
Bestyrelsesmøde Stutsborg den 29. august 2023 
 

Til stede: 

Dorte, Tina, Anne, Amalie, Ida, Julie, Karina, Peter, Marie og Hanne (referent). 

Afbud Julie K og Natasja. 

 

Godkendelse af dagsorden og referat: 

Begge godkendt. 

 

Økonomi: 

Tina fremlægger regnskab. Der mangler stadig nogle poster. Det bliver et underskud igen i år. 

Problemer med Mit id. Karina ser på dette. Ellers arbejder Dorte videre med dette. 

 

Sponsorudvalget:  

Der er brug for flere medlemmer til sponsorudvalget. Der er nogle kandidater, som vi taler med til 

stævnet. 

Peter taler med Frederik (elektriker) omkring skilt. 

 

Klubmesterskabsstævnet:  

Ida og Julie har oprettet tilmeldingslister og beskrivelser af opgaver på klubmodul. 

Tilmeldingslisterne bliver lukket en uge før. Ida og Julie holder øje med, om alle har meldt sig til. 

Ryttere fra Holmevang skal også hjælpe, hvis de starter til stævnet. 

Bestyrelsen beslutter, at klubmesterskab pony-dressur går fra LC2 til LA1.  

Det besluttes, at vi stiler mod, at i 2024 går klubmesterskab pony-dressur 2024 fra LC3. 

Der er en forventning om, at bestyrelsen hjælper med diverse opgaver i løbet af stævnet. 

 

Arrangementer: 

Ryttermærker: Dorte og Hanne har talt om plan for ryttermærker og kæphest. Der bliver 

teoriundervisning til ryttermærker første søndag i oktober og november og prøve første søndag i 

december. Pris 100 kr. Kæphesteundervisning bliver samme søndage pris 25 kr.. Derefter 



stillingtagen til om kæphesteundervisning skal fortsætte, alt efter, hvor mange der deltager. Peter og 

Marie finder skærm (og HDMI-kabel?), som kan bruges i teoriundervisning. 

Antibulliridning: Julie starter op antibulliridning på mellemhold om onsdagen. Der er øvelser, der 

skal laves på holdet. Der er temaer, som klubben vedtager: Kvartalets kammerat. Holdmotto. Alle 

hilser på hinanden. Tvillingerne. Vi arbejder videre med at implementere disse temaer på hold, 

generelt og til diverse arrangementer. 

Halvpartsdag: 10/9. Holdes af juniorudvalget. Handler bl.a om klargøring til stævne. 

Juniorudvalget afholder Stjerneløb til stævnet. 

 

Vurderingsstyrelsen afledte konsekvenser i nærområdet: 

Vurderingsstyrelsen er i gang med at kategorisere ejendomme, hvor nogle ændres fra landejendom 

til erhvervsejendom. Dette og andre grunde har gjort, at fx Farum-Værløse har lukket for 

pensionærer. Derfor er der en del, der mangler opstaldning til deres heste. 

 

Nyt fra Rideskolen: 

Rideskolen er i gang med en klage til Vurderingsstyrelsen omkring kategorisering af Stutsborg.  

Det går rigtig godt med stutteri-delen 😊 

 

Nyt fra formand og næstformand: 

God dag til Aktiv Fritid Allerød. Umiddelbart bliver der ikke yderligere besparelser på Allerød-

ordningen næste år. 

Der er møde i AIU onsdag, hvor Hanne deltager. 

 

Eventuelt og næste møde: 

Ved sidste bestyrelsesmøde talte vi om, at pensionærer kan vælge ½ mænge wrap. Dette er ikke 

landet endnu. Der arbejdes med forskellige løsninger til bund i boksene. 

Underskriftindsamling til borgerforslag omkring dyrepoliti: Anne sætter seddel op til stævnet. 

Tak til Dorte og Sara for hjemmebagte boller og kage, samt til Peter og Marie for sodavand mm      

Næste møde: 13. november 2023 kl. 19.15 i Smølfen. 


